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REUNIÓ AMB ELS RESPONSABLES DE LA RP DE GIRONA 22/11/2023 

 

➡ Vista Alegre: Davant les queixes sobre l'aparcament de zona verda a Vista Alegre, vàrem 

obrir aquesta discussió en el darrer Consell de la Policia. El Director General de la Policia es 

va oferir personalment a parlar amb l'Ajuntament de Girona per tal d'intentar trobar una 

solució. Aprofitant la reunió d'avui, hem preguntat a la Comissària Sílvia Catà sobre aquesta 

queixa i si havien rebut alguna solució al respecte o fins i tot, ells mateixos havien realitzat 

alguna gestió. Ens ha sorprès que NO tenien coneixement, res de res sobre aquest tema. Ho 

elevarem de nou en el proper Consell. 

➡ OAC Girona: L'elevat volum de feina, promig de 25 denúncies en un torn, declaracions, 

detinguts... amb els pocs efectius que treballen a l'OAC fa que es treballi en un entorn poc 

agradable. La resposta ha estat que tenen coneixement d'aquesta mancança d'afectius a l'OAC. 

Estan valorant oferir un quadrant específic per l'OAC (dins els existents a USC), que els hi 

resulti més atractiu i poder treballar amb una mica més de "dignitat". Abans però, faran un 

sondeig per saber si els agents afectats estarien d'acord o no. 

➡ ARRO: · Continuem amb la queixa reiterativa de desconvocar un servei planificat (no 

parlem de desconvocar a tot un equip, si no a la persona que es demana el permís) per haver-

se demanat un AP o permís per hospitalització d'un familiar. La Comissària ens ha respost que 

ja ho varen traslladar i que no es soluciona... (Amb tot els respectes, si ella és la Comissària i 

un subordinat seu no obeeix una Instrucció, la DAI ho tindria clar si fos escala bàsica). Que 

davant els propers casos, ho portem documentat amb els números de TIPS de les persones 

afectades. 

              · La Comissària ens afirma que els grups de whatsapp no son un canal de comunicació 

oficial ni per informar de canvis de planificació, ni d'hores extres; per aquests casos s'ha de 

realitzar trucada telefònica amb resultat positiu d'emissor-receptor. 

             · L'ARRO tampoc obeeix la Instrucció de sol·licitud d'APs: no els deixen tramitar-los per 

l'ATRI si no que abans han de passar pel seu suport, i si és factible donar-lo, llavors fan que ho 

sol·licitin per l'ATRI = Efectivitat d'APs donats 100% = APs denegats 0%. Aquest punt també 

l'elevarem al Consell de la Policia. 

           · Les GNP a l'ARRO segurament s’aplicarà un sistema semblant al de Brimo (els que estan 

de matins fan la GNP de nit) i repartit entre les regions i en proporció als efectius. 
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➡ Sala Regional: ens informen de la intenció d’obrir parcialment al Juny de 2024 i si va bé 

tenir-la 100% a l'Octubre. Anirà al mateix lloc on estava i estan buscant un lloc per encabir la 

unitat d’informació. 

Per tal d'alimentar els efectius a la Sala, faran un oferiment obert però tindran preferència els 

efectius que ja hi estaven destinats, en segon lloc efectius de la Regió, i per últim, a de la resta 

de regions. 

➡ Guàrdies Investigació: demanem que ens informin de com quedaran les guàrdies 

regionals. El primer que ens diuen és que cal “blanquejar” les places ja que si no uns estaran 

cobrant nivell 1 i altres nivell 3 (gràcies al nou acord) i no podrien entrar en les GNP. 

Es seguirà amb el sistema de guàrdies mancomunades fins 31 de gener i, a partir de l’1 de 

febrer, es farà un sistema híbrid amb les GNP, que aniran lligades als efectius que hi hagi a 

cada destí. Segurament Ripoll i Olot es mancomunaran per realitzar les GNP. 

Per la AIC faran una proposta a CSuTec, però que anirà en funció del que dictin des de la CGiC. 

➡ PGA02: Els hi fem arribar el nostre malestar sobre la puntuació arbitrària a criteri 

totalment personal d'un avaluador i el poder del qual disposa perquè un subordinat cobri la 

totalitat o no del Complement de Productivitat. Aquest criteri merament subjectiu torna a 

incidir negativament en els efectius que es troben al carrer realitzant més o menys feina 

segons el criteri d'implicació de l'avaluador, fet que no succeeix amb el personal "de 

confiança". 

Considerem que aquesta manera de decidir l'import de la "bufanda", repercuteix 

negativament en la real implicació d'aquell efectiu quan torni a treballar. 

→ Recordeu que les resolucions administratives que considereu injustes i 

arbitraries es poden recórrer. Els serveis jurídics del CAT estudiaran els casos 

d’aquells afiliats que vulguin reclamar una puntuació que considerin injusta. 
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